
Referat Segovia generalforsamling den 10-04-2024 

1. Formanden bød velkommen og bestyrelsen foreslog Johnny Sørvin som dirigent. 

Johnny blev valgt enstemmigt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var 

rettidigt indkaldt 

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forgange år. Pga. forskellige 

udfordringer har der ikke været nogle aktiviteter siden sidste generalforsamling i 

september, 

3. Godkendelse af regnskab for 2023: Der var spørgsmål om manglende post for 

betaling af snerydning. Den mangler fordi vi endnu ikke har fået regningen, så den vil 

figurere på regnskabet for 2024. 

4. Godkendelse af budget for 2024: Der var forskellige spørgsmål til prisstigninger i 

budgettet, som blev drøftet. Indtægtssiden skal justeres pga. kontingentforhøjelse for 

2024. Budgettet blev godkendt under forudsætning af, at der udsendes et revideret 

budget med korrekte indtægter. 

5. Valg af bestyrelse: Formanden trækker sig af helbredsmæssige årsager. På valg er 

sekretær Johnny Sørvin og kasserer Mette Vad. Mettes plads i bestyrelsen har de 

seneste måneder været varetaget i samarbejde med Karl Johan Vad. Johnny modtager 

genvalg, Karl Johan og Mette gør ikke, men Karl Johan vil gerne gøre regnskabet for 

2024 færdigt og overlevere det på en ordentlig måde til den nye kasserer.  

Efter en længere debat valgte Johnny Sørvin, Tim Rasmussen og Gert Larsen at stille 

deres kandidaturer til rådighed. Alle tre valgtes uden modkandidater. Bestyrelsen 

konstituerer sig selv.  

6. Valg af to bestyrelsessuppleanter: Der var kun en opstillet, Sonni Hellmann, som 

blev genvalgt. 

7. Valg af revisorer: På valg var Svend Søndergaard og så skulle der vælges en 

erstatning for Tom Rasmussen, der er valgt til bestyrelsen. Mie ...... opstillede og blev 

valgt uden modkandidater. 

8. Ingen kontingent fastsættelse 

9. Ingen fremkomne forslag til behandling 

10 Eventuelt 

 

Dirigent Johnny E. Sørvin 


